
25.04.22 
Amager Privatskole 

Skolebestyrelsesmøde 21. april 2022 
 
Referat  
 
Deltagere:  
Forældrerepræsentanter: Rune, Dennis, Trine, Irene, Stella, Minna og Jette 
Medarbejderrepræsentant: John 
Skoleledelse: Lotte og Dorthe (referent) 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

2. Godkendelse af årsregnskabet 
Økonomiudvalgets ændringer er ikke skrevet ind endnu. Disse afventer, herefter godkendes 
resultatet. 

3. Indstilling om økonomi til skolegård 
Indstillingen om at udvide budget 2022 med 120.000 kr. til forbedringer i skolegården her og nu 
blev drøftet. 
Indstillingen blev godkendt. 

4. Indstillingen om økonomi til kompetenceudvikling for medarbejderne  
Indstillingen om at udvide budget 2022 med 100.000 kr. blev drøftet. 
Indstillingen blev godkendt.  

5. Definition af nøgleposter til kvartalsvis opfølgning af budgettet 

Forslaget fra skoleledelsen blev drøftet. Det blev godkendt med den tilføjelse, at der skulle tilføjes 

ud fra hvilket elevtal, budgettet er beregnet, samt at hvert af årets kvartaler skal sammenholdes 

med det gældende budgettal for indeværende år (i modsætning til sammenligningen med tidligere 

afsluttede regnskabsår). 

6. Forberedelse af Pige-DM i skak i maj 
Der er tilmeldingsfrist d. 1. maj og indtil videre kun 8 tilmeldte. Skolen vurderer, at der skal være 
mindst 25 tilmeldinger, for at stævnet kan afholdes. Derfor blev punktet ikke drøftet yderligere. 

7. Idrætsundervisning og leje af sportshaller – orientering 
Der er udarbejdet et brev til politisk udvalg. Skolen kigger på brevet, inden det sendes. 

8. Meddelelser 
SB: Der er et nyhedsbrev i gang fra SB. Idéer til Rune senest torsdag. 
Ledelsen: SFO-en er i gang med at rokere og forbedre lokalerne, der har været en hård uge for 
medarbejdere og ledelse op til påske med mange elevsager og forældresager. Der har været god 
hjælp fra SB i forhold til at håndhæve skolens værdier og passe på medarbejdere og elever. 
Stående udvalg. 

Medarbejderrepræsentant: Der er god stemning på skolen og en tilfreds stab. 
Trafikudvalget: Der findes efter lang tids søgning en grundejerforening, der skal spørges i forhold til 
ønsket om skiltning for ensretning. 
Dennis følger op i forhold til godkendelse. 
PR-arbejdsgruppe: Der har ikke været tilslutning til gruppen. 

9. Evt. 
Forbedringer af bygningerne og lejekontrakt skal drøftes. 
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